

Title (en)  
Glow plug.

Title (de)  
Glühstiftkerze.

Title (fr)  
Bougie à incandescence.

Publication  
**EP 0392181 A1 19901017 (DE)**

Application  
**EP 90103956 A 19900301**

Priority  
DE 3911492 A 19890408

Abstract (en)

The invention proposes a glow plug for arrangement in the combustion chamber of a diesel internal-combustion engine, which has improved regulating behaviour and, in particular, a shorter preliminary glow time in comparison to conventional glow plugs. To achieve this, the invention provides a transition zone (10) in that region of the glow plug which is on the combustion-chamber side, more specifically between the heating coil (7) arranged there and the regulating coil (8), the transition zone being formed by an insulating powder of low thermal conductivity arranged in this region and preventing the heat generated in the heating coil (7) from reaching the regulating coil (8) too quickly. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Glühstiftkerze zur Anordnung im Verbrennungsraum einer Dieselbrennkraftmaschine vorgeschlagen, die ein verbessertes Regelverhalten und insbesondere eine verkürzte Vorglühzeit gegenüber herkömmlichen Glühstiftkerzen aufweist. Hierfür ist gemäß der Erfindung im brennraumseitigen Bereich des Glühstiftes, und zwar zwischen der dort angeordneten Heizwendel (7) und der Regelwendel (8) eine Übergangszone (10) vorgesehen, die durch ein in diesem Bereich angeordnetes Isolierpulver mit geringer Wärmeleitfähigkeit gebildet ist und die die in der Heizwendel (7) erzeugte Wärme am unerwünschten zu schnellen Erreichen der Regelwendel (8) hindert.

IPC 1-7  
**F23Q 7/00**

IPC 8 full level  
**F23Q 7/00** (2006.01); **F02B 3/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**F23Q 7/001** (2013.01); **F02B 3/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2006334 A 19790502 - BOSCH GMBH ROBERT
- [A] GB 2014063 A 19790822 - GEN MOTORS CORP
- [A] US 2672546 A 19540316 - KLINGNER ADOLPH F, et al
- [AP] EP 0336625 A2 19891011 - CHAMPION SPARK PLUG EUROP [BE]

Cited by  
EP2840314A4; EP0602745A1; CN110148504A; US9702556B2

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0392181 A1 19901017; EP 0392181 B1 19930602**; DE 3911492 A1 19901011; DE 59001591 D1 19930708; JP 2793005 B2 19980903;  
JP H02293524 A 19901204

DOCDB simple family (application)  
**EP 90103956 A 19900301**; DE 3911492 A 19890408; DE 59001591 T 19900301; JP 8925990 A 19900405